
 

 

               

 

 

Generalforsamling i Foreningen Broagerland 3.0 på Broagerhus den 4. 
maj 2022 kl. 19.00 

 

Dagsorden for generalforsamling: 

 

1. Valg af ordstyrer og referent. 

 2. Godkendelse af dagsorden og generalforsamlingens lovlighed. 

 
3. Fremlæggelse og godkendelse af årsberetning. 
 
4. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab. 
 
5. Fastsættelse af kontingent og vedtagelse af budget. 
 
6. Indkomne forslag. 
 
7. Valg af medlemmer til bestyrelsen + to suppleanter. 
 
8. Valg af revisor samt en revisorsuppleant.  
 
9. Eventuelt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

                                     
 

 

Formandens beretning: 

 

Foreningen Broagerland 3.0 blev stiftet den 22.september 2021. Formålet med 
foreningen er at realisere visionen om Broagerland 3.0 med etablering af nye 
bo- og arbejdsfællesskaber. 

- Foreningens navn er Foreningen Broagerland 3.0. 

- Foreningens hjemsted er 6310 Broager. 

- Foreningen er en frivillig, almennyttig og ikke-erhvervsdrivende forening.  
 
- Det er foreningens formål at realisere visionen om Broagerland 3.0 med 
etablering af nye bo- og arbejdsfællesskaber på Broagerland.  

- Foreningen skal træffe de fornødne forberedelser til etablering af en 
erhvervsdrivende fond eller tilsvarende juridisk økonomisk enhed. Den 
kommende enhed skal etablere og drive de nye bo- og arbejdsfællesskaber på 
vegne af befolkningen på Broagerland.   

- Efter etablering af den kommende enhed, kan foreningen fortsat arbejde for 
nye ideer og initiativer i tilknytning til Broagerland 3.0.  

- Alle borgere, virksomheder, institutioner, foreninger, der støtter foreningens 
virke og formål, kan blive medlem. 

 

       

 

 

 

                                                                             

 



 

 

                                                                                               

  

Da vi startede på projektet Broagerland 3.0 ny bo- og arbejdsfællesskaber for 
mere end 3 år siden synes vi at der var tid nok til at realisere sådan et projekt. 
Men for at realisere det, skal man gennem en proces og det tager meget lang 
tid. 

Min beretning er anderledes end andre beretninger, men det er utroligt svært 
at beskrive en proces.  

Vi har holdt bestyrelsesmøder ca. en gang om måneden siden den stiftende 
generalforsamling, Vi har skullet lære hinanden at kende og finde en fælles vej 
frem. Alene at få etableret foreningen med bank cvr. osv. tager tid. 

Jeg er ret sikker på der er mange der ikke kan forstå, at vi ikke er kommet 
længere end vi er, at vi ikke har gjort mere for at få flere medlemmer, at vi 
ikke har markedsført os noget mere, at vi ikke har solgt ideen noget bedre. 
Det synes jeg også er lidt træls. Sammensætningen af bestyrelsen er meget 
forskellig, men ikke mere forskellig end at alle tror på ideen. Vi har vendt 
mange ting, så derfor tror jeg heller ikke vi kunnet kommet længere med alle 
de bolde der har været i luften. 

Jeg er usikker på hvor stor interessen for projektet er på Broagerland. Om 
Broagerlands befolkning kan se de muligheder sådan et projekt vil være for at 
tiltrække nye beboere. Men fra andre dele af landet og ikke mindst fra 
Tyskland er der stor interesse.  

Jeg bliver tit spurgt om jeg selv tror på projektet.  

Det gør jeg helt klart, men det tager tid. Om det bliver helt sådan som det var 
tænkt ved jeg ikke, om konstruktionen skal være anderledes ved jeg heller 
ikke, hvornår ved jeg heller ikke. 

Men at det bliver realiseret - det ved jeg. 

Der skal nye kræfter til. Så jeg genopstiller ikke til bestyrelsen men jeg vi sige 
tak for samarbejdet. Jeg har været med fra start og det har været utroligt 
spændende og meget lærerigt, men har også krævet mange ressourcer.  

Jeg ønsker den nye bestyrelse god arbejdsløst. 

 

 

       


